

# %0

## الجبر



The Power to Surprise

Installment

When you purchase  
with SAR 1000 or more

قسط

عند الشراء  
بـ 1000 ريال أو أكثر

يسري العرض حتى 2021-12-31  
Offer is valid until 31-12-2021

بنك الرياض خاضع لرقابة وإشراف  
البنك المركزي السعودي

\*تطبق الشروط والأحكام  
\*Terms and conditions apply



VISA

### الشروط والأحكام

- للحصول على التقسيط بسعر الكاش 0% يجب ألا تقل قيمة فاتورة مشتريات العميل من الجبر التجارية (كيا) مراكز الصيانة فقط عن 1000 ريال
- الحد الأدنى للتقسيط لفترة 12 شهر 6000 ريال، الحد الأدنى للتقسيط لفترة 6 أشهر 3000 ريال، الحد الأدنى للتقسيط لفترة 3 أشهر 1000 ريال
- يجب على العميل أن يدفع قيمة مشترياته من شركة الجبر التجارية (كيا) باستخدام أي من بطاقات بنك الرياض الائتمانية
- على العميل الاتصال على البنك بعد يومين من عملية الشراء وطلب تحويل عملية الشراء لنظام التقسيط بسعر الكاش
- لا يسري العرض على البطاقات الائتمانية مسبقه الدفع
- يسري العرض حتى 2021/12/31
- أن لا يقل عمر العميل عن 18 سنة
- للاطلاع على الإفصاح عن معدل النسبة السنوية للبطاقات الائتمانية، [اضغط هنا](#)

### Terms and conditions:

- To avail 0% installment, customer must have a minimum purchase of SR 1000 on a single invoice at Jabr Trading Company (KIA) on services only
- The minimum installment for 12 months is 6000 SAR, the minimum installment for 6 months is 3000 SAR, the minimum installment for 3 months is 1000 SAR.
- Customer must pay the transaction using any of Riyadh Bank credit cards
- Customer must call Riyadh Bank 2 days after the purchase in showroom and request to convert their transaction into 0% installment
- Prepaid credit cards are not included in the promotion
- Promotion is valid Until 31/12/2021
- Must be 18 years old and above
- For Credit Cards APR disclosure, [click here](#)

بنك الرياض  
riyad bank

riyadbank.com

92 000 2470

